

**Dr Lee Jong-Wha**

Chief Economist of Asian Development Bank

Jong-Wha Lee is the Chief Economist, Economics and Research Department (ERD) of the Asian Development Bank.

As Chief Economist, Dr. Lee is the chief spokesperson for ADB on economic forecasts and trends. ERD undertakes economics and policy research and capacity building, supports ADB operations, networks with the international research community, and produces the annual Asian Development Outlook, ADB's flagship publication forecasting economic trends in the region.

Dr. Lee has over 20 years of professional experience as an economist and an academic. He worked as Economist at the International Monetary Fund and taught at Harvard University as a Visiting Professor. He had served as a consultant to the Asian Development Bank, the Harvard Institute for International Development, the Inter-American Development Bank, the International Monetary Fund, and the United Nations Development Programme, and the World Bank. He also served as a member of the National Economic Advisory Council in the Republic of Korea.

Prior to joining ADB, Dr. Lee was the Director of the International Center for Korean Studies and a Professor of Economics at Korea University. He has published numerous books and reviewed journal articles in English and Korean, especially on topics relating to human capital, growth, financial crisis, and economic integration.

Dr. Lee, a national of the Republic of Korea, obtained his Ph.D. and Master's degree in Economics from Harvard University, and his Master's and Bachelor degrees in Economics from Korea University in Seoul.

**李鐘和**

亞洲開發銀行首席經濟學家

李鐘和是亞洲開發銀行經濟及研究部首席經濟學家。

李博士出掌首席經濟學家一職，成為亞銀在經濟預測及趨勢方面的首席發言人。該行經濟及研究部專責經濟與政策研究、能力建設、支援該行營運、與國際研究界聯繫，以及編製出版該行旗艦刊物《亞洲發展展望》，這份刊物每年出版一次，對亞洲經濟發展趨勢作出預測。

李博士身為經濟學家兼學者，擁有逾20年的專業工作經驗，曾於國際貨幣基金組織擔任經濟學家，並出任哈佛大學訪問教授。此外，他曾於亞洲開發銀行、哈佛大學國際發展研究中心、泛美開發銀行、國際貨幣基金組織、聯合國開發計劃署及世界銀行擔任顧問，亦曾擔任韓國國家經濟顧問委員會委員。

李博士加入亞洲開發銀行前，曾任職韓國大學韓國國際研究中心主管以及經濟系教授。他曾出版多種英文及韓文著作和評論文章，主要課題包括人力資本、經濟增長、金融危機及經濟整合。

李博士是韓國人，擁有哈佛大學經濟學碩士及博士學位，以及首爾的韓國大學經濟學學士和碩士學位。